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Z A P I S N I K 
 

7. REDNE SEJE SVETA KS HRVATINI 
dne 5. februar 2024 ob 18.00 uri v sejni sobi KS Hrvatini 

 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI: 
 
Aleš Rotar, predsednik sveta KS, je ugotovil: 
 
da je od 11 članov sveta KS Hrvatini prisotnih 6 in svet je sklepčen. 
 
 Prisotni člani sveta: Aleš Rotar, Marjan Stropnik, Nevija Frelih, Egidio Grabar, 

Adriana Kuštrin, Lea Marušić Zdravje  
 Opravičeno odsoten član sveta: Petra Ocvirk in Mirjana Topić 
 Neopravičeno odsotni: David Antić, Tomaž Ribarič in Aleš Ocvirk 
 Tajnica: Rozana Gomboc 

 
 

Predsednik sveta KS Hrvatini Aleš Rotar je sklical 7. redno sejo sveta in predlagal 
naslednji dnevni red:  
 

1. Potrditev zapisnika 6. redne seje sveta z dne 6. 12. 2023 
2. Uporaba prostorov nekdanje gostilne v KD Božiči 
3. Organizacija prireditve Pustovanje za najmlajše 2024 in ostale prireditve do 

konec leta  
4. Poročilo o izvedbi prireditve Dedka mraza   
5. Razno – vprašanja in pobude krajanov in članov sveta  

 
Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb, zato so člani sveta z dvigom rok soglasno 
potrdili dnevni red. 
 

 
Ad. 1) Potrditev zapisnika 6. redne seje sveta z dne 6. 12. 2023  
Člani sveta so zapisnik prejeli po elektronski pošti in so bili dolžni podati pripombe do 
ponedeljka 29. 1. 2024.  
 
Predsednik sveta je na kratko prebral sprejete sklepe in poročal o realizaciji le teh: 
(44/23 - zapisnik 5. redne seje in nadaljevanje le te, 45/23 - glasovanje o zaupnici 
predsednika sveta, 46/23 - dodelitev prostora sejna soba KO RK Hrvatini)   
 



Sprejet je bil naslednji 

sklep št. 47/24 

Potrdi se zapisnik 6. redne seje sveta KS Hrvatini z dne 6. 12. 2024. 
Izid glasovanja: 
ZA: 6  PROTI: /  
 
Ad. 2) Uporaba prostorov nekdanje gostilne v KD Božiči 
Prejeli smo prošnjo za najem oz. uporabo prostora bivše gostilne, člani sveta so prošnjo 
prejeli po elektronski pošti. Prošnja je priloga zapisnika. 
  

Sprejet je bil naslednji 
sklep št. 48/24 

Svet KS Hrvatini potrjuje, da se del bivšega gostinskega lokala v KD Božiči na 
naslovu Hrvatini 148 odda v najem Pavlu in Katji Lešnik za potrebe podjetja 
Napihnjenčki Pavel Lešnik s.p. ter se pripravi ustrezna pogodba. 
Izid glasovanja: 
ZA: 6 PROTI: /  
 
Ad. 3) Organizacija prireditve Pustovanje za najmlajše 2024 in ostale prireditve 
do konec leta  
 
Predsednik sveta Aleš Rotar je poročal o naslednjih aktivnostih: 
Pripravil je vso potrebno dokumentacijo za organizacijo prireditve Pustovanje za 
najmlajše 2024, ki se bo odvijalo v soboto 10. 2. od 15.30 dalje iz centra Hrvatini do 
Kulturnega doma Božiči v spremstvu PGD Hrvatini. V slučaju slabega vremena se bo 
pustovanje odvijalo v dvoramni KD.  
 
- v sredo 21. 2. 2024 dvorani KD Božiči nastopal Vid Valič. Vstopnice so na razpolago 
tudi na sedežu KS Hrvatini. KS bo poskrbela za namestitev stolov in čiščenje dvorane. 
 
- za pripravo prireditve Kresovanje 2024 se je odzval za organizacijo Marjan Stropnik  
 
- Aleš Rotar bo tako kot lansko leto skušal organizirati prireditev Pidočijada 2024 
 
V kolikor ima še kdo od članov sveta kakšen predlog za organizacijo prireditve v sklopu 
KS, naj to pripravi do naslednje seje sveta. 
 
Poročilo predsednika sveta Aleša Rotarja o izvedbi prireditve Dedka mraza 
Med organizacijo javnega dogodka je k organizatorju Aleš-u Rotarju pristopil član sveta 
g. Marjan Stropnik, ki je ponovno pričel ustno obravnavati z njim. Ker Rotar ni želel 
zadeve razčiščevati na kraju, ki je bil za to neprimeren je z organizacijo dogodka 
nadaljeval, pri tem pa je bil s strani g. Marjana Stropnika deležen žaljenja in zmerjanja, 
vpričo vseh na javni prireditvi. Dogodku prisostvovalo več prič. 
Slednji je še dodal, da so ga seznanili na MO Koper, da Marjan Stropnik obiskuje službe 
MO Koper v imenu KS, za kar ga svet oz. predsednik ni pooblastil, zato predlaga, da se 
sprejme sklep o zastopanju članov sveta KS z ustreznim pooblastilom.  
 
Sprejet je bil naslednji 
sklep št. 49/24 

V primeru zastopanja KS Hrvatini, se članom sveta izda ustrezno pooblastilo za 
dotično zadevo. 



Izid glasovanja: 
ZA: 6 PROTI: /  
 
Ad. 4) Razno – vprašanja in pobude krajanov in članov sveta 
 
4.1)Nameri o sklenitvi neposredne pogodbe o oddaji nepremičnega premoženja v najem 
(tenis igrišče in večnamenski prostor) 
Predsednik sveta je poročal o pripravi Namer za oddajo tenis igrišča in večnamenskega 
prostora.  Članom sveta je predlagal, da podajo svoja mnenja in se na današnji seji sveta 
sprejme sklep, zato da se nameri čim prej objavi.  
 
Sprejet je bil naslednji 
sklep št. 50/24 

Svet KS Hrvatini potrjuje, da se objavita Nameri o sklenitvi neposredne pogodbe o 
oddaji nepremičnega premoženja v najem, in sicer tenis igrišče in večnamenski 
prostor ob tenis igrišču. 
Izid glasovanja: 
ZA: 6 PROTI: /  
 
4.2) Potrditev Finančnega načrta za leto 2024 
Predsednik sveta je na kratko poročal o pripravi Finančnega načrta za leto 2024. Znotraj 
tega so možne manjše prerazporeditve glede na dinamiko finančnega poslovanja med 
letom. Slednji je predlagal, da se ga na današnji seji potrdi. 
 
Sprejet je bil naslednji 
sklep št. 51/24 

Svet KS Hrvatini je potrdil Finančni načrt za leto 2024. 
Izid glasovanja: 
ZA: 6 PROTI: /  
 
4.3) Potrditev Letnega poročila in Zapisnik inventurne komisije za leto 2023 
Predsednik sveta je poročal o pripravi letnega poročila za leto 2023. 
Predal je besedo predsednici inventurne komisije Adriani Kuštrin, da poroča o 
opravljeni inventuri za leto 2023. 
Letno poročilo in zapisnik inventurne komisije je dal članom sveta v razpravo ter 
predlagal, da se ju potrdi. 
  

Sprejet je bil naslednji 
sklep št. 51/24 

Svet KS Hrvatini je potrdil Letno poročilo za leto 2023 in Zapisnik inventurne 
komisije  za leto 2023. 
Izid glasovanja: 
ZA: 6 PROTI: /  
 
 
Člani sveta so bili seznanjeni še o naslednjih aktivnostih predsednika sveta: 
- s tajnico sta se udeležila sestanka glede upravljanja pokopališč, slednji predlaga, da se v 
bodoče prenese pokopališča v upravljanje Marjetici Koper o vseh nadaljnjih postopkih 
bodo svetniki seznanjeni 



- udeležil se je sestanka Skupnosti Italijanov Hrvatini, v zvezi z dodelitvijo njihovega 
prostora za katerega plačujejo najemnino in o interesu za sofinanciranje k prenovi KD 
Božiči, hkrati bo potrebno z njimi pripraviti novo najemno pogodbo, ker je le ta zastarela 
- glede na porabo obratovalnih in drugih stroškov za KD bo potrebno pripraviti nov 
cenik ter nove pogodbe za uporabnike oz. najemnike poslovnih prostorov 
- člani sveta so prelagali, da bi sklicali Zbor krajanov (predvideni datum med 27. – 31. 
majem in priprava predloga za dnevni red)   
 
Seja sveta je bila zaključena ob 20.04 uri. 
 
 
 
 
 Zapisala:                                                                                  Predsednik sveta KS: 
Rozana Gomboc                                                                                                       Aleš Rotar    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


